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Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 24. oktober klokken 18:00 - 21:00  
STED: Håndværk & Design, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 

Til stede: Ditte-Lene Paustian, Jesper Gleitze, Mia Than West, Marie Louise Jagd Hoff, Louise, Maj-
britt Højgaard, Philip Hjemsted Stougaard 

 
Gæster: Steffen Bardram 

 
Fraværende:  

Afbud: Mie Ihlermann Rasmussen, Christina Nikolajsen 
Mødeleder: Jesper Gleitze 

Referat: Lone 
 

Punkt Referat 

Sag 29/MIR 

Godkendelse af referat fra d. 12. september 
 

 

Sag 30/MIR 

Nyt fra elevrådet 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter 

Udskolingen: 

Der bliver arbejdet med traditioner. Elevrødderne fra 7. 
klasserne skal lave æbleskiver og saft til 

klippeklisterdagen. Vi vil gerne lave en Halloweenaften, 
men det bliver nok til næste år. 

Der bliver talt om pauseaktiviteter, og brug af 

bandebanen, så alle får glæde af den. 

 

Sag 31/ SSA  

Økonomiopfølgning 
Opmærksomhed tillæg efter 17 

Prioriteringer af investeringer 
 

Budgettet, som er baseret på 5/12 dele, gennemgås. 

Der kommer et merforbrug på løn på ca. 150.000 kr. 
pga. manglende udbetaling af 17. tillægget 5 år tilbage. 

Det er blevet opgjort nu. Det får betydning for vores 
råderum, men betyder, som det ser ud ikke, at vi går i 

minus. 
 

Som udgangspunkt er det muligt at overføre 2% af 
budgettet til kommende regnskabsår. 

 
Bestyrelsen ønsker at ved mulige investeringer 

prioriteres borde og bænke til udearealer, fodboldmål og 
net til basket samt materialer til undervisningsbrug. 

 
Bestyrelsen ønsker at det bliver undersøgt om der kan 

skabes lys på mulitibanerne i den mørke tid 
Samt at det undersøges om der kan sættes højere hegn 

på banerne ud til vejen, da der opstår farlige situationer, 
når eleverne får spillet bolden ud over hegnet. 

Sidstnævnte to ting er center for ejendomme, men det 
kan vi bringe videre.  

 
Vi oplever at ejendomscenteret virkelig er med os. Vi 

har fået malet lokaler på Ny afdeling, og to lokaler i 
udskolingen, vi får renoveret SFO’en i Toksværd. 

 

SFO budgettet hænger også fint sammen. Vi har fået en 
større indtægt på forældrebetaling end budgetteret. 

 

Sag 33/LC 

Oplæg omkring brobygning og klassedannelse 
6.-7. 

 

Der er lavet en ny plan for brobygning frem til 7. klasse, 

som starter allerede i 4. klasse med to 
brobygningsdage.  

I 5. klasse ønsker vi at parallellægge fag og derudover 
laves en brobrygningsdag. 

I 6. klasse intensiveres brobygningen. Forældre og børn 
vil allerede først i skoleåret blive præsenteret for en plan 

som peger helt ind i starten af 7. klasse.  
Ønskefasen for eleverne til kommende 

klassekammerater afskaffes. Hvilket hele bestyrelsen er 
positive overfor.  

Der er forslag om at SSP-arrangementet flyttes fra efter 
til forår i 7. klasse, da eleverne bør kende hende for at 

det kan være en tryg proces.  
Det foreslås at der kommet et brobygningsarrangement 

mere i efteråret 6. klasse og at lærerne i forbindelse 
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med elevsamtalerne får talt med børnene om, hvem 

han/hun er venner med. 

Sag 34/MIR 

Gennemsyn af princip E: Princip for 
klassedannelse 

Er der noget som skal revideres? 

Princippet ændres ikke i sin grundform eller tilføres nye 

punkter, derfor betragtes det som revideret og skal ikke 
sendes i høring.  

  

Kl. 19.00 Pause   

Sag 32/MIR 
Deling af billeder på FB 

Regler for området og skolebestyrelsens 
holdning 

 

Man skal som forældre tage aktivt stilling til, hvis ens 
barn ikke må fremgå på billeder. Der er altså et 

samtykke medmindre samtykket er tilbagekaldt. 
Vores indskrivningspapirer skal tjekkes, så de har 

samme formulering som på aula. Vi undersøger om der 

er overordnede regler som er gældende for hele 
centeret.  

Det lader til at der er brug for en opdatering, da 
forældrene under stamoplysninger ikke kan se, hvad de 

har valgt til eller fra. 
 

Sag 35/SSA 
Holmegaardskolen – en skole i bevægelse 

Hvor skal vi hen? 
Oplæg om proces og input fra 

skolebestyrelsen. 
 

Stine fortæller om processen med personalet. 
Medarbejdere og ledelse har haft to dage, hvor vi har 

talt om og brainstormet på, hvor vi vil hen. Til december 
skal elevrådene i Fensmark og Toksværd også arbejde 

med nogle af de samme overskrifter.  
Oplægget sendes ud til bestyrelsen og man forbereder 

sig inden man kommer til mødet ved at udfylde det 
sidste ark. Vi skal huske at elevrådsrepræsentanten 

også har udfyldt sin, så de kan deltage aktivt i samtalen.  

Sag 36/MIR 

Bordet rundt 
• Medlemmer 

• Medarbejdere 
• Ledelsen:  

o Busruter 
• Formanden:  

o Opfølgning dialogmøde 
 

Medlemmer 

• Jesper fortæller om et oplæg til Dialogmøde, 
som Mie, Jesper, Nicolaj og Stine var til. 

Oplægget handlede om fællesskaber i SFO-regi.  
• Der er formandsmøder på vej 

 
Medarbejdere 

• Hele skolen har haft emneuge i uge 41. 
Toksværd har haft emneuge ”Byen” Det var en 

kæmpe succes, hvor forældre kom om 
torsdagen og så hvad børnene havde lavet.  

• Motionsdagen var en blandet oplevelse. Der er 
plads til forbedring. Fin opvarmning og en god 

oplevelse at blive kørt med bus til Glasværket.  

• Udskolingen har fået pc’ere til alle elever. Det 
er virkelig dejligt. (Mie opfordrer til at man 

fortæller eleverne, at man kan købe en sleeve 
til pc’en) 

• Der er har været en pædagogisk aften, hvor 
der var en foredragsholder, der fortalte om 

psykologisk tryghed. Det har fået meget ros af 
kollegaerne. 

• Alle H-klassebørnene i Toksværd har også fået 
deres individuelle computer, men den skal blive 

stående på skolen. 
Ledelsen 

• Det er lykkedes på baggrund af bestyrelsens 
høringssvar at få ændret på busruterne fra uge 

43 
• Motionsdagen var ikke helt som vi havde 

forventet. Vi forventer at lave en fælles dag 
igen, men det bliver formodentlig ikke 

motionsdagen. 
• Dejligt at vi har fået et samlet ledelsesteam 

igen 
• Udskolingen skal have en fælles arbejdsdag på 

torsdag 

Sag 27/MIR 

Punkter til kommende møder 
 

• Budget 2024 

• Skolen i bevægelse 
• Opfølgning på konfirmationsdatoer, som 

tilsyneladende først bliver besluttet når 
klassedannelserne er lavet. Lone forhører sig 

hos præsten i Fensmark 

• Processer omkring manglende legepladser 

Sag 28/ Orientering /  
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Eventuelt 

 


